
                                                                                                   

 

Referat skolebestyrelsesmøde mandag d. 15. maj 2023 
 
Møde nr. 8 skoleåret 2022-23 Humlebæk Skole, udskolingen.  

 

Deltagere   

Forældrerepræsentanter: Jakob Wickmann (formand), Jacob Blem (afbud), Peter Tegner Matz, 

Louise Hauerberg (afbud), Søren Parrot, Mathilde Flindt (afbud), Julie Ninn-Hansen 

Elevrepræsentanter: Frida Sveistrup, Alma Lavesen 

Personalerepræsentanter: Karoline Højer, Sofie Thaning 

Skolens ledelse: Hans Frøslev Jensen, Marianne Povlsen, Jan Niemeier 

Referent: Jan Niemeier  

 

1. Makerspacefaciliteter 

Lars Ravn, der er en af skolens 5 tovholdere, viste udskolingens faciliteter frem og fortalte om, hvad 

makerspace dækker over metodisk og didaktisk. Området omkring PLC med Podcaststudie, 

Greenscreen, folieskærer, storformatprinter, 3D printere og værkstedsområde blev præsenteret. 

Dernæst gik vi i kælderen og så Robotværksted, lasercutter og billedkunstlokalet. 

 

2. Dagsorden: 

Dagsorden godkendt  

 

3. Nyt vedr. strategipunkterne 

Fremtidens skoler: 

Bestyrelsen fastholder en åben tilgang til placering, herunder at det skal undersøges om en fremtidig 

placering ved Gl. Strandvej er en mulighed. Som en del af dette ønsker bestyrelsen et volumenstudie 

af indskolingen. Jakob skriver et forslag til officiel position til beslutning på næste møde.   

Brug af devices: 

Der var en længere diskussion om brugen af devices og hvorvidt disse står klart for forældre og elever. 

Det er et vigtigt punkt på det første forældremøde på alle årgange.  

På skolebestyrelsesmødet i august tages punktet op igen mhp. på at indarbejde punktet på 

forældremøder. Her skal der være fokus på årgangens regler og formidling af disse. 

Skolens/skolebestyrelsens forventninger til forældrene skal indgå i dette.  

 

4. Budgetstatus kort 

Budgettet er i balance 

Der skal stadig spares i kommunen. Det er endnu ikke aftalt hvordan. 

Skolerne skal komme med forslag til besparelser. 

Hans orienterer, når der er nyt. 

 

5. Princip for årgangsundervisning: Indledende workshop  

Den begrænsede tid på mødet gjorde, at punktet delvist blev udsat. 

Der blev foretaget en ”runde” blandt bestyrelsens medlemmer i forhold til fordele og ulemper ved 

årgangsundervisning.  

Jakob opsamlede synspunkter, som han vil bruge til et oplæg om, hvordan princippet skal bearbejdes 

på et senere møde. Jakobs opsamling rummede betydningen af, at der i højere grad er brug for at 

præcisere princippet end ændre på organiseringen af årgangsundervisningen, da der er bred opbakning 

til denne.   

 

Jakob og Hans mødes og laver et udspil til, hvordan princippet kan forbedres til diskussion på et møde 

i efteråret.  

 

 

 

 



6. Skoleudviklingssamtalen, opsamling 

Filmdokumentation blev vist. 

Der var god stemning omkring måden at holde skoleudviklingssamtale på, ikke mindst den bredde af 

interessenter mødet var sammensat af. 

 

7. Afkortning af skoledagen 

Det tilsendte oplæg blev gennemgået, og der blev stillet opklarende spørgsmål. 

Ansøgningen blev godkendt og sendes nu til forvaltningen til behandling/beslutning. 

 

8. Aktuelle emner i øvrigt 

Eleverne fortalte om deres arbejde, bl.a. har de netop forholdt sig til indholdet på næste års 

septemberfestival.  

Fra personalesiden fortalte Karoline om et tilbud til elever med eksamensangst, som hun selv står for. 

Eksamensperioden for 9. årgang er godt i gang. 

Ledelsen fortalte om det netop afviklede High Performance evalueringsmøde. HP-forløb udvides næste 

år til også at omfatte udskolingens 6. og 7. årgang.  

Næste års studietur for personalet går til Berlin. 

Vi har i den seneste tid haft et lavt sygefravær blandt personalet. 

Venskabsløbet hvor eleverne samler ind til Red Barnet blev omtalt, og så står 9. årgangs sidste 

skoledag for døren. 

 

9. Kommende møder 

Spisning næste møde. Sted er endnu ikke aftalt. 

 

10. Eventuelt 

Henvendelse fra forældre vedr. madordning på skolen. 

Tages op på et senere møde. 

 


